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Ne pustijo jih
v brigade?
Zamude pri prijavah brigadirjev iz ozdov -
Približuje se programsko-volilna konferenca

Kako zelo miadi Bežigrajčani
pogrešajo zabavo v lastni obči-
ni. se je pokazalo ludt v mno-
žični udeležbi mladincev na
srečanju mladih Bežigrajča-
nov, ki je bilo 23. marca v domu
JLA

Kako nebi pogrešali zabave?
Tu in tamsoplesi nagradbeno
tehnični šoli, na I- gimnaztji Be-
žigrad. včasih še v kakšni kra-
jevni skupnosti - to pa je tudi
vse. Zato ni čudno, da je bilo
tokrat na srečanju, ki postaja
vedno bolj tradicionalno, toliko
mladih, željnih zabave. In imeli
so jo! To nl bil !e ples, saj so
poleg vojaškega ansambla so-
delovali tudi vojaški pevski
zbor in folklorna skupina ter
folklorna skupina sluSno in go-
vorno prizadetih. Vsi skupaj so
s prtsotnimi ustvarili prijetno,
toplo in domače vzdušje, ki ga
na današnjih plesih tako zelo
pogrešamo. Kdor je btl tokrat
tam. bo sigurno prišel zopet
konec aprila, saj so srečanja. ki
jih organizira občinska konfe-
renca ZSMS Bežigrad skupaj z
vojašnico Ljuba Sercerja vsak
mesec-

Manj prijetno pa je bilo delo
sekretariata, ki se srečuje s ce-
lo kopico nalog. ki jih bo treba
izpeljati še do konca mandata.
Pred dobrim mesecem so po-
slali osnovnim organizacijam
ZSMS vprašalmke o stanju in
delu osnovnih organizactj
ZSMS. Osnovne organizacije
ZSMS jih sicer vračajo, a bolj
poČasi. KonČno jih je toliko vr-
njenih, da bodo lahko naredili
realno irt objektivno oceno oz.
poročilo o delu osnovnih orga-
nizacij ZSMS med obema kon-
gresoma. To. nikakor prijetno
delo taka vodstvo konference
mladih delavcev. Poročtla bo-
do uporabtli tudt kot gradivo
ph eni od tem seminarja za
vodstva osnovnih organizacij
ZSMS v občini Bežigrad, ki bo
predvidoma v maju.

Na seji sekretanata so obrav-
navali tudi mladinske delovne
brigade. Ugotovili so, da je
kljub zakljufienemu roku za
phjave še vedno premalo ph-
javljenih brigadirjev. Predvsem
čakajo na brigadirje iz ozdov.
To ni nič čudnega, saj traja celo
večnost, predno samoupravni
organi ozdov potrdijo udelež-
bo mladtncev na defovnih akci-
jah. Marsikje pa mladih sploh
ne pustijo oditi in najdejo celo
kopico izgovorov. OČttno se vsi
ne zavedajo pomembnosti
mladinskih delovnih akcij, če-
prav je btlo o tem že mnogo
napisanega, povedanega in
poudarjenega.

Nekateri mladinci se torej
pripravljajo za mladinske de-
lovne akcije, drugi pa bodo čez
mesec dni sprejeti v Zvezo so-
ctalistične mladine. Tako se

pionirji sedmih razredov
osnovnih šol teoretično sezna-
njajo z delom in pomenom
ZSMS. Do sedaj so potekala
pfedavanja po posameznih ra-
zredih, ki jih je pripravilo pred-
sedstvo konference mladih v
izobraževanju, nadaljnje delo
pa čaka konferenco mladih iz
krajevnih skupnosti, ki bo mo-
rala organizirati zadnje preda-
vanje, potem pa izpeljati še
sam sprejem v Zvezo sociali-
stične mladine. Upamo. da bo-
do letos popravili lanske napa-
ke ob sprejemu in to nalogo
izpeljali v redu.

Konferenca mladih defavcev
je imela štiri skfice grup dejav-
nosti: industrije, gradbeništva,
VVZ, sociale in družbene de-
javnosti ter trgovine. Dobra
udeležba je bita le na skiicu
grupe trgovine. Obravnavali so
evidentiranje mladih za mia-
dtnske delovne brigade. evi-
dentiranje mladih za organe
ZSMS in ZSMJ ter realizacijo
programov uresničevanja za-
kona o združenem delu; prisot-
ni so podali ustna poročtla o
volitvah \n ob tem ugotovili, da
so mladi v ozdih aktivno sode-
tovali tako v pripravah kot v
izvedbi voiitev.

Tudi kadrovska komisija ima
veliko dela, saj se programsko-
volilna konferenca hitro pribli-
žuje. S sekretariatom so pre-
gledali seznam evidentiranih
kandidatov za organe ZSMJ na
vseh ntvoilh. Staro predsadr-
stvo bodo številčno krepko za-
menjali novi člani, saj bodo
ostali te Štirje člani dosedanje-
ga predsedstva OK. Ugotovili
so tudi. da so osnovne organi-
zacije ZSMS v ozdih evidentira-
le premato kandidalov za orga-
ne občinske konference. Kijub
temu. da je postopek evidenti-
ranja 2e pri koncu, so sprejeli
sklep. da se v roku enega tedna
Se dopoini seznam evidentira-
nih kandidatov predvsem z
mladimi \z ozdov. Tudi to Je
sedaj že urejeno.
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